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Beste dhr/mw,

We wonen sinds 2010 met trots en plezier in een van de mooiste en leukste wijken van Papendrecht, in de
Julianastraat.
Echter maken we ons grote zorgen over de toekomst van de wijk die ik graag met de gemeente deel :

Deze zorgen worden gedeeld door meerdere buurtbewoners van de Julianastraat, eilandstraat en Havenstraat,
maar ook bewoners van het Bolwerk en de Slobbengorsweg ervaren problemen en zorgen, met name om
verkeersveiligheid en het toenemende verkeer van en naar Fokker.

1. Parkeren Fokker
In onze beleving is de buurt nooit ingelicht over de verwachte toegenomen drukte van fokker. Er is flinke
irritatie over het feit dat medewerkers van fokker lang parkeren op vergunningsplekken en dat handhaving pas
per 1 februari aan de slag gaat met controleren. Er heerst onvrede dat er voor medewerkers van fokker
uitzonderingen worden gemaakt, waar bewoners zowel een vergunning betalen als dat wij ons ook aan regels
rondom parkeren moeten houden.
Waarom handhaaft de politie niet, en pas per 1 februari? Waarom deze uitzonderingspositie voor fokker
medewerkers waar zij al andere opties aangeboden krijgen?
Bewoners voelen zich niet serieus genomen.

Als Fokker en de gemeente deze drukte qua medewerkers had verwacht, waarom in eerder stadium geen
rekening gehouden met een parkeergarage en wel een duur hoofdkantoor?

Geluidsoverlast
Daarnaast is er in het weekend en ‘s nachts geluidsoverlast door Fokker. Wij vermoeden dat dit tegen de regels
in is. Wat kan de gemeente hierin doen?
Daarnaast is fokker benaderd door buurtbewoners omdat het als onprettig (onveilig) wordt ervaren dat mensen
zich in groepjes in brandgangen ophouden.

2. Zorgen over bereikbaar hulpdiensten naar en uit onze wijk
Er ontstond op donderdag 25-01 brand in een van de hallen bij fokker, waardoor chaos in de Havenstraat en de
hulpdiensten. Hoe garandeert de gemeente dat hulpdiensten bereikbaar blijft voor onze straat?

Ook denkend aan de (ongewenste) woontoren bij het Bolwerk met bouwverkeer straks?
 In combinatie met de touringcarbussen van Fokker?
Ook daar zijn zorgen over.

4. Vele buurtbewoners melden hun zorgen in de MijnGemeente app (buitenbeter).
Wat gebeurt er met de meldingen? We zien namelijk een patroon rondom de meldingen die over
verkeersveiligheid gaan.

Vaak wordt er niets teruggekoppeld of een telefoontje met een uitleg dat er geen budget is. Met name rondom
de verkeersveiligheid is dit rondom buurtbewoners een item, want er is erkenning dat de straten/woonerf niet
duidelijk zijn.  Met name in de Eilandstraat en Havenstraat wordt er hard gereden en men ziet vaak niet dat er
voorrang is van de Julianastraat.
En helemaal nu met de drukte van Fokker.

Ook het woonerf van de meent naar de Eilandstraat is onduidelijk en maar niet te spreken over de bocht van
Havenstraat naar eilandstraat.

Daarnaast is het in de wijk verre van kindvriendelijk. “We zouden onze kinderen maar in de gaten moeten
houden”
Opmerkelijk, want een aantal jaren geleden en voor de toenemende drukte van Fokker en met een logisch
straatbeeld was het veel veiliger.
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Er zijn verschillende suggesties gedaan door bewoners om de snelheid te vertragen o.a. bloembakken etc.

Het meest opmerkelijk vond ik wel dat er dan bij het bolwerk twee beelden van spelende kinderen worden 
geplaatst?Wij vragen ons af met welk doel en met welke prioriteit?
Is de ingang naar het Bolwerk dan zoveel belangrijker voor de gemeente?

Wat kan de gemeente doen om de verkeersveiligheid te verhogen?

Al met al heerst er erg veel onvrede in de buurt over de verkeersveiligheid en de toegenomen drukte van 
Fokker. Meldingen zijn er genoeg gedaan. Dit is maar een enkele brief, (u zou ook van de afgelopen paar jaren 
de meldingen van verkeersveiligheid kunnen opvragen, maar ik merk dat mensen stoppen met melden maar nog 
steeds dezelfde beleving hebben)
maar hopelijk geeft een beeld van de grote onvrede in onze wijk, waar we echt een achteruitgang in 
leefbaarheid ervaren. 

Een vriendelijk groet,
In ieder geval namens bewoners van de Julianastraat,
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Geachte                       ,

Dank voor uw e-mailbericht d.d. 28 januari 2024. Uw mail is in goede orde ontvangen.

Uw mail zal zowel openbaar als niet-openbaar geplaatst worden op de lijst van ingekomen 
stukken bij de oordeelsvormende vergadering van 15 februari 2024. In de openbare mail is uw 
mailadres verwijderd. Het voorstel aan de raad is mail door het college af te laten handelen.

Let op: U krijgt geen inhoudelijke reactie van de raad als geheel. Niet alle politieke partijen in de 
gemeenteraad hebben dezelfde mening over de verschillende onderwerpen die onder hun 
aandacht worden gebracht. Raadsleden van één of meer fracties kunnen contact met u zoeken 
naar aanleiding van uw brief of mail. U kunt natuurlijk altijd individuele fracties van politieke 
partijen in de raad benaderen.

Wanneer u hierover nog vragen heeft of andere informatie wil over de gemeenteraad, kunt u 
contact opnemen met de griffie. Dit kan door te mailen met griffie@papendrecht.nl.

Met vriendelijke groet,

Mariëtte Meijer
Griffiemedewerker Papendrecht
078-770-6216
06-40141527
m.meijer@papendrecht.nl
griffie@papendrecht.nl

Aanwezig op: maandag, woensdag en donderdag
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